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KARÁCSONY ÜNNEPE,  A MEGVÁLTÁSUNK 

MISZTÉRIUMA . 

Az Atya üdvözítő terve: 
Az örök Atya bölcsességének és jóságának teljesen 
szabad és titokzatos terve szerint teremtette az egész 
világot, elhatározta, hogy az embereket fölemeli az 
isteni életben való részesedésre, s amikor Ádámban 
elbuktak, nem hagyta el őket, hanem Krisztusra, a 
Megváltóra való tekintettel "aki a láthatatlan Isten 
képmása és az egész teremtés elsőszülötte" (Kol 
1,15) mindig segítséget nyújtott az üdvösséghez. Az 
Atya az összes választottat öröktől fogva "el
ismerte és arra rendelte őket, hogy Fiának képmását 
öltsék magukra, hogy Ő legyen az első
testvér között" (Róm 8,29). Úgy határozott, hogy a 
Krisztusban hívőket a szent Egyházba hívja össze, 
melyet a világ kezdete óta előképek jeleztek, Izrael 
népének története és az Ószövetség csodálatosan 
előkészített és a végső időkben megvalósult, a 
Szentlélek kiáradásakor nyilvánvalóvá lett, s az id
végén dicsőségesen be fog teljesedni. És akkor, 
ahogyan a Szentatyáknál olvassuk, Á
igaz Ábeltől az utolsó választottig" mind 
összegyűlnek az Atyánál az egyetemes Egyházban.
Krisztus küldetése: 
Eljött tehát a Fiú, akit az Atya küldött, aki minket a 
világ teremtése előtt kiválasztott Őbenne és eleve 
fogadott fiaivá rendelt, mert abban találta kedvét, 
hogy Őbenne állítson helyre mindent (vö. Ef 1,4 
5.10). 
Krisztus tehát, hogy az Atya akaratát tel
megalapította a földön a mennyek országát, 
kinyilatkoztatta nekünk az Atya misztériumát, és 
engedelmességével végrehajtotta a megváltást.
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 Az Egyház, vagyis Krisztusnak misztériumban már 
jelenlévő országa, Isten erejéb
növekszik a világban. Kezdetét és növekedését jelzi a 
megfeszített Jézus oldalából kifolyó vér és víz (vö. Jn 
19,34), és előre hirdetik az Úrnak kereszthaláláról 
mondott szavai: "És én, majd ha fölmagasztalnak a 
földről, mindenkit magamhoz fogok vonzani" (Jn 
12,32: görögben). Valahányszor az oltáron 
bemutatjuk a keresztáldozatot, melyben "Krisztus, a 
mi húsvéti bárányunk föláldoztatott" (1Kor 5,7), 
megváltásunk műve folytatódik. Az eucharisztikus 
kenyér egyszerre jelzi és valósítja meg a hív
egységét, akik egy testet
1Kor 10,17). Minden ember erre a Krisztussal való 
egységre hivatott, aki a világ világossága, akit
eredünk, aki által élünk, s aki felé tartunk.
 A karácsony csodája. 
Nekünk, katolikus keresztényeknek egyik 
legnagyobb ünnepünk a karácsony. Évszázadokon 
keresztül várták a zsidók az Isten Fiának érkezését a 
földre. Isten elküldte Fiát, Jézus Krisztust ide a 
földre, amikor elérkezett az id
Isten csodálatos módon megtestesült. Sz
született. Milyen csoda, h
és kinyilatkoztatta magát, hogy hogyan éljünk, és 
hogy eljuthatunk a mennyek országába. Jézus 
tanítása és tettei a Bibliában vannak leírva, ezért 
szívesen olvassuk a Bibliát. Karácsonykor 
ünnepeljük Jézus Krisztus születését, a
ajándék és öröm számunkra.
Isten megajándékozott minket a Fiával, és mi is 
igyekszünk egymást megajándékozni.
Kegyelmekben gazdag karácsonyi ünnepeket 
kívánok minden kedves hívemnek.

      2016. december 
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K EDVES VISONTAI LAKOSOK !   
 

Világunk, környezetünk folyamatosan változik. Ezek 
a változások legyenek kedvezőek vagy 
kedvezőtlenek formálnak mindannyiunkat. Vannak, 
amelyeket mi indítunk és vannak, amelyeknek 
elszenvedői vagyunk. 
2017. január 1-től a Visontai Szentgyörgyi Albert 
Általános Iskola fenntartását, működtetését átveszi a 
Klebelsberg Intézményfenntartó Központ, Hatvani 
Tankerület. Ez a 2016-os év talán legjelentősebb 
intézményi átalakítása. Mit is jelent ez? Mi volt 
eddig? Mi lesz ezután? 

 
Visonta község önkormányzata lehetőséget kapott az 
első KLIK (Klebersberg Intézményfenntartó 
Központ) átalakítás alkalmával arra, hogy továbbra is 
működtetőként szerepeljen az iskola életében. 2012-
ben még az önkormányzat fenntartásában volt az 
általános iskola, akkor kettévált a működtetés és a 
fenntartás. Ez azt jelentette, hogy a pedagógusok 
munkáltatója a KLIK lett, a működtetés megmaradt, 
önkormányzati feladatnak, amin az épület 
üzemeltetését (fűtést, világítást, karbantartást stb.) 
kell érteni. Már ekkor jelentősen szűkült az 
önkormányzat mozgástere. Csak példaként említem 
meg, hogy az időközben történt igazgató váltásnál az 
önkormányzat már csak véleményezési jogkörrel 
élhetett, a kiválasztást a gyöngyösi tankerület 
végezte. 2017. január 1-től a működtetés is 
kötelezően átkerül az újonnan alakult KLIK-hez. 
Visonta, azaz a Szentgyörgyi Albert Általános Iskola 
a hatvani tankerülethez tartozik. Az iskola épülete 
fizikailag az önkormányzat tulajdonában marad, 
tulajdonváltás nem történik, a KLIK vesz át minden 
szerződést, és azokat a dolgozókat, takarítókat akik 
az iskola karbantartását, illetve fenntartását fogják 
végezni. Az önkormányzat feladata mindössze a 
melegítő konyha működtetése marad. Ez első 
ránézésre még gazdaságosnak is tűnhet, hisz az 
önkormányzat költségvetéséből kikerül az iskola 
fenntartásának igen jelentős költsége. Azonban 
információink szerint lesz egy úgynevezett 
szolidaritási adó, amelyet az iskola fenntartásra, 
működtetésre az önkormányzatnak be kell fizetni. 
Ennek mértékéről még nem tudok beszámolni.  

Ez azt jelenti, hogy ez a költség továbbra is fennáll, 
ezzel nem lehet szabadon gazdálkodni. A visontai 
sportcsarnok az önkormányzat tulajdonában van, 
nem része az iskolának. 2012-ben sem került átadásra 
a KLIK-nek. Ez most sem fog megtörténni hisz már 
rég önkormányzati tulajdonban és kezelésben van. 
Nagyon bízom benne, hogy az iskola használói nem 
fogják észrevenni a változást, remélem, hogy azt a 
színvonalat, amelyet kialakítottunk ebben az 
iskolában, azt a jövőben is fenn fogják tartani. 
Egy kis kitekintést szeretnék tenni és visszautazni az 
időben 2006-ba. Akkor választottak meg 
polgármesternek. Már tíz évvel ezelőtt is az iskolával 
voltak problémáink, ami ott kezdődött, hogy az 
akkori kormányzat bizonyos létszám határokhoz 
kötve össze akarta vonni a kistelepülési iskolák felső 
tagozatát. Akkor merült fel a gondolat, hogy esetleg 
fuzionálnunk kell a markazi általános iskolával. 
Országgyűlési képviselőnkkel sikerült dűlőre vinni 
ezt a kérdést, Visonta általános iskolája megkapta a 
határozatlan időre szóló önálló működési jogot. 
Akkor úgy tűnt, hogy a fejünk felett beborult ég 
kitisztul, és végre tartósan ragyoghat a nap. Sajnos az 
ezt követő évek során továbbra is folyamatos 
problémát jelentett a kicsi osztálylétszám. Ez mint 
Damoklesz kardja lebegett a fejünk felett, ezért 
megoldást kerestünk, hogy hogyan mentsük meg a 
visontai iskolát, vagyis a visontai iskola felső 
tagozatát. Ekkor jött az a gondolat, hogy iskolabuszt 
kellene működtetni. 
Az elmúlt tíz évben nemcsak az iskolával, de a 
polgármesteri hivatallal kapcsolatban is voltak 
gondjaink. Egy törvénymódosítás kapcsán közös 
hivatalokat kellett a 2000 fő alatti településeknek 
létrehozni. Így megalakult a közös önkormányzati 
hivatal Visonta központtal, 4 települést ölelve 
magába. 

 
Az átalakítás után sürgetővé vált újra foglalkozni az 
iskolával. Mivel a létszámok továbbra is 
kedvezőtlenül alakultak, felvettük a kapcsolatot a 
pálosvörösmarti önkormányzattal (a településnek 
nincs saját iskolája). A tárgyalások eredményeként az 
ottani testület úgy határozott, hogy Visontát jelöli 
meg beiskolázási körzetnek. 
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Mivel Pálosvörösmartról nincs közvetlen buszjárat 
ezért a községünk képviselőtestülete úgy döntött, 
hogy vásárol egy iskolabuszt a gyerekek 
utaztatásának megoldására. 
Ebben az időben alapítottuk meg a Visontáért 
Nonprofit Közhasznú Kft-t, ami ÁFA 
visszaigénylésre jogosult. Így vásároltuk meg az első 
21 fős buszunkat. Ez az intézkedés nagyon 
eredményes volt, hiszen feltöltődtek az üres 
iskolapadok az általános iskolában, és most teljes a 
létszám. Olyannyira hatásos volt az intézkedés, hogy 
a bejáró tanulók létszáma 44 %-ra nőtt. A szülők a 
gyermekeiket nemcsak Pálosvörösmartról, hanem 
más településről is idehozzák. Ez - a buszjárat mellett 
- köszönhető az iskola fejlett infrastruktúrájának, az 
oktatás színvonalának (érintőképernyős interaktív 
táblák minden tanteremben), a magas szintű szakmai 
munkának, a számos szakkörnek és délutáni 
foglalkozásnak. 
Az önkormányzat támogatásában a diákok már 
negyedik éve lovas oktatásban részesülnek. Ez a 
program nagyon népszerű, szerencsére meg tudjuk 
oldani helyi vállalkozó segítségével a lovagoltatást. 

 
Az iskola népszerűségét mutatja, hogy a 21 fős 
iskolabuszt kinőttük, ezért 2016. év elején szükség 
volt egy nagyobb busz beszerzésére. Jelenleg egy 38 
fős Mercedes busz látja el az iskolabusz feladatait. 
Mindkét buszt előszeretettel használják 
egyesületeink, különböző rendezvények meglá-
togatására, sporteseményekre való utazásra. A 38 fős 
buszba pedig már a nagy létszámú sportegyesület is 
kényelmesen elfér.  
Ez a rövid kitekintés arra volt jó, hogy lássa 
mindenki, hogy minden döntés összefügg, előkészíti 
a következőt. Ahhoz, hogy a visontai általános 
iskolát megmentsük, és gyermekeinknek 14 éves 
korig ne kelljen elutazni a településről, ahhoz bizony 
az elmúlt tíz év alatt rengeteg dolgot kellett tennünk. 
Olyan intézkedéseket tettünk és próbáltunk 
foganatosítani, amelyek nemcsak az iskola érdekeit, 
hanem a lakosság jólétét szolgálják. 
Az önkormányzat minden intézménye gázfűtésre van 
kialakítva, ami több problémát is felvet, hiszen 
gázhiány esetén egyik intézményt sem tudjuk fűteni. 

 Erre szerencsére az elmúlt időben nem volt példa, de 
mindenféleképpen gondolni kell arra, hogyha 
többnapos gázkimaradás lenne, akkor nem tudnánk 
fűteni. Ezért elkezdtünk alternatív módszereket 
keresni. 
Ekkor érkezett a szőlősgazdáktól az a kérés, hogy 
próbáljunk megoldást találni arra, hogy hogyan lehet 
égetés nélkül elvinni a területről a lemetszett 
venyigét. Ebből logikusan következett, hogy egy 
venyigebálázó géppel ezt a problémát meg tudjuk 
oldani, és bálákat egy speciális kazánba el tudjuk 
tüzelni. Megtaláltuk azt a gyártót, aki ilyen kazánt 
tud szállítani. Lengyel gyártmányú kazán, ők 
fejlesztették ki. Névleges teljesítménye 50 kW. 
Ebben az évben már nem tudtuk elképzelésünket 
megvalósítani, mivel a bálázó gép későn érkezett és 
nem sikerült a szükséges bálamennyiséget 
összegyűjteni. Reméljük, hogy a jövő évi bálázásból 
összejön a megfelelő mennyiség és így valamelyik 
intézményünkben (egészségház, óvoda) ki tudjuk 
próbálni az új fűtési módot. 
Természetesen a venyige bálákat a szőlőtermelők is 
felhasználhatják otthoni fűtésre, amennyiben erre 
igényt tartanak. 
2016-ban a legnagyobb beruházásunk a volt zweigelt 
szőlő területén lévő új építési telkek végső 
kialakítása, közművesítése volt. Szerencsére már 
most mondhatom, hogy minden közmű elkészült, az 
új utca gravitációs szennyvízhálózattal van ellátva, 
ott már nincsenek szennyvízaknák, csak a csövek. 
Elkészült a vízberuházás minden telken beállással, 
valamint elkészült a nagyfeszültségű hálózat is. 
Egyedül a hírközlési és kábel TV hálózat maradt ki. 
De erre még bőven van idő. A TIGÁZ is elkészült a 
gáz hálózat kiépítésével. Az összközműves telkek így 
már értékesíthetővé váltak.  
A fennmaradó területet sem hagyjuk parlagon, oda 
szőlőültetvényt fog az önkormányzat telepíteni. Erre 
a telepítésre 13,5 millió Ft-ot  kapunk az MVH erre a 
célra kiírt pályázatán. Ebből a telepítési támogatásból 
nagy részben meg tudjuk oldani 4,5 hektár új szőlő 
telepítését. A műveléséhez rendelkezésre állnak az 
eszközeink, így remélhetőleg azzal sem lesz 
probléma.  
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A tavalyi évben elkészítette a Mária-út Egyesület a 
Mária-kertet. A Mária-kert mellett szeretnénk 
kialakítani egy felnőtt játszóteret. Többen 
megkerestek minket, hogy milyen jó lenne, ha 
lennének kültéri fitnesz gépek a fönti játszótéren. 
Erre pályázatot nyújtottunk be. A pályázat értékelése 
még zajlik, információink az eredményről még 
nincsenek. Településünk - méretét tekintve - egy 150 
nm nagyságú kültéri fitnesz parkra pályázhatott. 
Remélem a következő év elején nyertesnek 
nyilvánítják pályázatunkat és megvalósíthatjuk a 
fitnesz-parkot is.  
Ebben az évben már jelentősen vissza kellett fogni 
saját beruházásainkat, a költségvetési főösszegek 
védelme érdekében. Amiről eddig beszámoltam, azt 
viszont önerőből valósítottunk meg. Tehát Visonta 
település a busz beszerzést, valamint az új utca 
közművesítését és teljes kialakítását is önerőből 
végezte. Pályázat és pályázati pénz új utca 
kialakítására nem volt.  
Pályáztunk viszont a Csapás út rehabilitációjára. Ez a 
pályázat lezárult, kiértékelése megtörtént, sajnos nem 
nyertünk. A 2017. évi terveinkben szerepel, hogy 
saját erőből megvalósítjuk a Csapás út 
rehabilitációját. Ebben a pályázatban adtuk be első 
körben az óvodai tornaszobát is, sajnos itt ez sem 
nyert. Volt azonban lehetőségünk egy másik 
pályázati forrásban is megjelölni az óvodai 
tornaszoba kialakítását, ami viszont sikeres volt. Így 
erre a célra az adósság konszolidációban nem 
részesült önkormányzatok jogcímén 20 millió Ft-ot 
használhatunk fel.  
A beruházás, tervezői költségbecslés szerint 32 
millió Ft, tehát a teljes költség 2/3-át pályázati 
forrásból tudjuk biztosítani. Remélhetőleg tavasszal 
meg tudjuk kezdeni a tervek megvalósítását. 
2016-ban az óvoda is egy pályázati forrást vehetett 
igénybe. Ovi-foci pálya megvalósítására pályáztunk 
sikeresen. A műfüves pálya elkészült, azóta már 
használják is a gyermekeink.  
Sajnos nehézségekről is be kell számolnom. Az 
óvodaudvar kialakítása - az előző vállalkozó által - 
nem úgy sikerült, ahogy szerettük volna, és - ahogy a 
falugyűlésen is elmondtam- nem is tudunk 
kapcsolatot találni ehhez a vállalkozóhoz, illetve a 
céghez. 

 Az év végére remélhetőleg sikerül minden játékot 
letelepíteni és megkezdődhet a parkosítás. A 
parkosítás befejezésével a teljes óvoda udvar a jövő 
év elején elkészül. A letelepített játékokhoz beállítjuk 
a szükséges szinteket, gyepet ültetünk. Az öntöző 
rendszer egy bizonyos területen már kialakításra 
került. Ezt a kiépítést lehet bővíteni, akkor az egész 
udvar, az egész park rész teljesen elkészülhet. A 
műfüves ovi-foci pálya körül fatelepítést tervezünk, 
valamint egy kis tereprendezésre is szükség lesz.  

 
2015-ben elindult a családi napközi, amelyben a 
legkisebbek  felügyeletét tudjuk megoldani. Terveink 
között szerepelt, hogy nemcsak a 20 hetestől a 3 
évesig korú gyermekeket fogjuk felügyelni, hanem a 
3 és 14 év közötti korosztályt is. Csakhogy a családi 
napközit, az eddigi formájában meg kellett szüntetni. 
2016-ban mini bölcsődévé kellett átalakítani. A 
változás annyi, hogy a mini bölcsődében már nem 
lehet 3-14 éves korosztályt ellátni, kizárólag a 20 
hónapostól 3 éves korig terjedő korcsoportot lehet 
befogadni. Ami még fontos, hogy 2016-ban a családi 
napközi szervezetileg az óvodához került. Ezt a 
felhasználók nem vehették észre, csakis a dolgozók 
jogállása az, ami változott. 2017-ben szeretnénk 
rendbe tenni a mini bölcsőde udvarát. Az idén nem 
nyúltunk hozzá, mert tavaly olyan jelentős 
földmunkákat kellett végeznünk (aknák, 
szennyvízcsövek áthelyezése), hogy 1 évig hagyni 
kellett a földet ülepedni. Ésszerűsíteni kellett az 
iskolának és a szolgálati épületnek a vizes 
infrastruktúráját, ezért volt szükség a jelentős 
földmunkákra. Egy év pihentetés és ülepedés 
szükséges volt ahhoz, hogy ez a szint ne változzon. 
Jövőre feltöltjük az udvart és vagy gyeppel, vagy 
műfűvel fogjuk burkolni.  
Ugyancsak a jövő évi terveinkben szerepel az Arany 
János utca burkolatának cseréje, illetve az Arany 
János és Jegenye utcát összekötő híd  kiváltása.  
Gazdálkodásunk 2016-ban is stabil, megtakarításaink 
már nem csökkennek, stagnálnak. Ez a gazdálkodás 
teszi lehetővé, hogy a képviselőtestület az idén is 
minden lakosra vonatkoztatva karácsonyi segélyt tud 
kifizetni. Ezzel az ajándékkal szeretne az 
Önkormányzat minden kedves lakosnak áldott békés 
karácsonyi ünnepeket, és sikerekben gazdag boldog 
új évet kívánni. 

Szarvas László polgármester 
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Magyarország Kormánya országos népszavazást 
kezdeményezett, az alábbi kérdésben:  
„Akarja-e, hogy az Európai Unió az Országgyűlés 
hozzájárulás nélkül is előírhassa nem magyar 
állampolgárok Magyarországra történő kötelező 
betelepítését?” 
A kérdést a Nemzeti Választási Bizottság 
hitelesítette, ezután a népszavazást a Köztársasági 
Elnök 2016. október 2-ára tűzte ki. 
Visonta 1 szavazókörös település, a választópolgárok 
a Polgármesteri Hivatal Dísztermében kialakított 
szavazókörben adhatták le szavazataikat. 
A pártok, jelölő szervezetek a Helyi Választási 
Bizottságba az 5 Képviselőtestület által választott tag 
mellett 2 tagot delegáltak, így a Választási Bizottság 
7 fővel látta el feladatait, 1 fő jegyzőkönyvvezető 
segítségével. 
A Helyi Választási Bizottság munkáját segítette a 
Helyi Választási Iroda (HVI), amely a választások 
előkészítésével, szervezésével, lebonyolításával 
kapcsolatos feladatokat látta el.  
A szavazás az előírásoknak megfelelően 6.00 órától 
19.00 óráig tartott. A nap folyamán rendkívüli 
esemény nem történt, rendzavarás nem volt. 
A választójogosultak névjegyzékében szereplő 968 
választópolgárból 453 fő jelent meg és adta le 
szavazatát, a részvételi arány 47 %-os volt. 

 
Községünkben a szavazatok megoszlása a 
következőképpen alakult: 
 IGEN szavazatok száma: 11 
 NEM szavazatok száma: 427 
 Érvénytelen szavazólapok száma: 15 
A szavazóhelyiség őrzésében nagy segítségünkre volt 
a Rendőrség és a Visontai Polgárőrség is, akik több 
nappalon és éjszakán keresztül biztosították a 
népszavazás zavartalan előkészítését és 
lebonyolítását. 

Hegedűs Hajnalka jegyző, HVI vezető 
 
 

V IRÁGOS M AGYARORSZÁGÉRT  
Községünk évek óta sikeresen vesz részt a Virágos 
Magyarországért Környezetszépítő versenyen. 
Természetesen a siker az idei megmérettetésen sem 
maradt el. Még szeptemberben megszemlélte 
településünket a zsűri és a november végén 
Kaposváron megrendezett díjkiosztón véleményük 
alapján  az Országgyűlés Fenntartható Fejlődés 
Bizottságának védnöki elismerését és egy zsolnai 
vázát vehetett át településünk polgármestere. 

 
 

T ÁJÉKOZTATÓ  

 
 

Az Európai Mezőgazdasági Vidékfejlesztési Alapból 
a fiatal mezőgazdasági termelők indulásához 2014. 
évben igényelhető támogatásnak köszönhetően 
Farkas Edina visontai lakosnak 40.000 eurónak 
megfelelő forintösszeget sikerült elnyernie, amit 
borszőlő termesztésre kíván fordítani. 
A pályázó ezúton szeretné felhívni a helyi lakosság 
figyelmét az EMVA támogatás lehetőségére, 
melynek  célja a fiatal mezőgazdasági termelők 
gazdaságalapításának, valamint a birtokstruktúra 
átalakításának előmozdítása, a mezőgazdasági 
munkaerő korstruktúrájának javítása, a vidék 
népességmegtartó képességének növelése és a 
mezőgazdasági termelő tevékenység hosszú távú 
megtartása. 
Az elnyert összegből a pályázó 10-10-10 ezer 
forinttal támogatta az elmúlt évben a Visontai Szent-
Györgyi Albert Általános Iskola, a Visontai 
Szivárvány Óvoda és Konyha és a Visontai 
Kulturális Egyesület működését. 
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V ISONTÁÉRT NONPROFIT K FT 
Ismét közeleg az év vége, eljött az idő, hogy 
tájékoztassam Önöket a Visontáért Nonprofit 
Közhasznú Kft 2016-ban végzett tevékenységéről. 
Májusban három évesek lettünk, betöltöttük az 
„óvodáskort”. 
 Feladataink összetétele ebben az évben nem 
változott, csak a mennyisége növekedett.  
Az állandó alkalmazotti létszámunk márciusban 
emelkedett 1 fővel, majd májusban ismét 
gyarapodtunk, így csapatunk 14 tagúvá bővült. 
Áprilistól október végéig volt lehetőségünk ismét 
közfoglalkoztatott munkavállalókat alkalmazni, ők 
öten vettek részt a ránk bízott feladatok 
elvégzésében. Előfordult, hogy saját 
munkavállalóinknak is szüksége volt segítségre, 
ilyenkor alkalmi munkavállalókat kerestünk 
elsősorban Visontáról. 
A takarítási és karbantartási feladatokat idén is a 
Visonta Községi Önkormányzat tulajdonában lévő 
intézményekben, valamint a közterületeken végeztük. 
5 fő takarító és 1 fő konyhai alkalmazott 
tevékenykedett az Iskolában, az Egészségházban, a 
Művelődési házban, és a Sportcsarnokban. 2 fő 
karbantartó kolléga mindig el volt látva feladatokkal 
úgy az intézményekben, mint a közterületeken. Az 
uszoda működtetéséről 1 fő fürdőüzemeltetési 
szakemberünk gondoskodott. 

 
Gépjárműparkunk évről-évre gyarapszik, feladatot 
adva ezzel az autóbuszvezetőknek s a többi 
dolgozónak. Tavasszal sikerült megvásárolni egy 
John Deere traktort, melyet az Önkormányzat 
támogatásával elláttunk egy venyigebálázó géppel, 
kultivátorral és pótkocsival is.   
2015/2016-os tanév kezdetén kiderült, hogy a 
Visontára szállítandó iskolás gyerekek nem férnek el 
az iskolabuszban. A Képviselő Testület úgy döntött, 
támogatást nyújt egy nagyobb busz beszerzésére. 
Sok-sok keresgélés és utánajárás eredményeként 
„rátaláltunk” az új buszunkra, ami egy 36 fő 
szállítására alkalmas Mercedes Tourino típusú jármű. 
Április óta a mindennapos iskolajáratot az új busszal 
végezzük a gyerekek örömére. A kisvonat 2016-ban 
sem sokat pihent. A környező települések 
előszeretettel vették igénybe szolgáltatásunkat 

 jelentősebb rendezvények alkalmával, de 
büszkeségünkre nyáron részt vettünk Markazon egy 
lakodalomban, ahol az ifjú pár utazott velünk.  A 
gépjárműpark tagja még a Nissan teherautó, ami 
nemcsak közfeladatokat lát el, de a helyi lakosok 
igényeit is kiszolgálja. 

 
 A Garden Panzióban örömünkre 2016-ban is sok-
sok visontai vendégünk volt. Megpihentek nálunk 
fiatalok és kevésbé fiatalok, kis- és nagygyermekes 
családok, környékbeliek és az ország túloldalán élők, 
s iskolás csoportok is szívesen tértek be hozzánk. 
Igyekszünk minden évben valami újdonsággal várni 
vendégeinket, izgalommal és örömmel tervezzük a 
2017-es nyári szezont is! 

 
A beszámolóm végére került ismét a kertészet, 
parkgondozás. A fűnyírási tevékenység nagy részét 
2016-ban is alvállalkozónk végezte, a parkgondozást, 
virágültetési-ápolási feladatokat pedig 5 fő 
közfoglalkoztatott munkavállalónk látta el. Tavalyi 
ígéretemhez híven, idén tavasszal befejeződött a 
Szent-Györgyi szobor körüli park és a Temető 
parkolójában lévő szigetek növényekkel való 
beültetése. Azon voltunk, hogy kora tavasztól késő 
őszig színessé és változatossá tegyük településünk 
közterületeit. 
Igyekszünk a jövőben is hozzájárulni lakóhelyünk 
kulturált és rendezett környezetének kialakításához, s 
a közfeladatok ellátásával aktívan részt venni 
közösségünk életében.  
Ünnepek közeledtével kívánok a saját és 
munkatársaim nevében áldott, békés karácsonyt, 
valamint sikerekben gazdag boldog újesztendőt! 

Szabóné Debrei Krisztina ügyvezető 
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A  NYUGDÍJAS KLUB ÉLETÉB ŐL  
Az idei évben is igyekeztünk tartalmas programokat 
biztosítani községünk nyugdíjas lakói számára, 
figyelembe véve igényeiket. 

 
Húsvét előtt – Iváncsy Balázs plébános úrral 
egyeztetve – gyónásra biztosítottunk lehetőséget a 
klubban. 
Május elején az Szivárvány óvoda gyermekei 
köszöntötték a nagymamákat a klubban anyák napja 
alkalmából. A résztvevőket és a fellépőket is házi 
kaláccsal és kakaóval vendégelték meg a klub 
dolgozói. 

 
Természetesen is idén sem maradhattunk ki a Sport 
és gyermeknap rendezvényéből. A senior torna 
mellett szalonnasütésre illetve a kisvonattal 
falutúrára is lehetőségünk adódott. 

 
Ebben az évben sem maradhattak el a szokásos 
kirándulásaink, melyet mindig nagy érdeklődés kísér. 
Május végén az 54 jelentkező útja Nyíregyházára 
vezetett.  

A sóstói Állatpark megtekintésével indult a program. 
Először egy 25 perces sétakocsizáson vettünk részt, 
majd meglátogattuk a zöld piramist, ahol nagyon sok 
érdekességet láttunk. Az idő nagyon gyorsan 
elszaladt az állatparkban, úgyhogy indulnunk kellett 
a Hotel korona éttermébe a közös ebédre. 

 
Ebéd után egy idegenvezető segítségével 
városnézésen ismerkedhettünk a szabolcsi 
megyeszékhely nevezetességeivel, majd a hazautazás 
előtt még egy közös sütizésre, fagyizásra is sort 
kerítettünk. 
Szeptember végén 45 fő részvételével Diósgyőr – 
Lillafüred – Bükkszentkereszt útvonalra szerveztünk 
kirándulást.  

 
Elsőként a diósgyőri várat látogattuk meg, ahol 
jelmezes tárlatvezetés keretében ismerkedhettünk a 
műemlék történetével, látnivalóival. Ezt követően az 
erdei kisvonattal utaztunk Lillafüredre, ahol először 
közös pisztráng ebédet fogyasztottunk el a Hotel 
Tókertben, majd szabadprogram keretében 
tekintettük meg a palota szállót a Hámori tavat és a 
vízesést. Ezután továbbindultunk Bükkszentkereszt-
re, ahol a bükki füvesember gyógynövényházában 
tettünk látogatást. Itt lehetőségünk nyílt gyógyteák 
kóstolására, vásárlására és tanácsot is kérhettünk az 
ott lévő szakképzett eladóktól. 
Úgy gondolom, hogy programjainkon valamennyi 
résztvevő jól érezte magát és szívesen töltötte velünk 
az idejét. 

Filó Istvánné Marika 
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V ISONTAI K ULTURÁLIS EGYESÜLET  
Működési keret összetétele: helyi Önkormányzati 
támogatás, pályázati forrás, tagdíjak, adózó 
állampolgárok SZJA 1 % felajánlása, vállalkozói 
támogatás ( Radír Reklám Kft. Gyöngyös, Support 
Kft. Visonta) 
2016 augusztusában a Radír Reklám Kft. 160.840 Ft 
szolgáltatással támogatta egyesületünket, amely egy 
internetes felhívás alapján, többségi szavazattal 
elnyert támogatás. A Visontai Kulturális Egyesület 
népszerűsítésében, véleményem szerint nagy szerepet 
játszott a részben pályázati forrásból elkészült 
weblap és az általunk kezelt facebook oldalunk. 
https://www.facebook.com/visontaikulturalisegyesul
et/?fref=ts 
Visontai Népdalkör szereplései:  

 
A térségi meghívások mellett, /Csécse Karácsond 
Jászfényszaru / idén sem maradhatott el szakmai 
megmérettetésünk. 
2016.04.09. XI. Vass Lajos Népzenei Találkozó és 
Verseny – elődöntő Bogács, középdöntő 
Mezőkövesd, ahol a több évtizedes múlttal 
rendelkező népzenei csoportok mellett újabb Arany 
fokozatot értünk el. A verseny itt számunkra véget 
ért, a Kárpát-medencei döntőbe nem jutottunk 
tovább.  
2016.06.12. „Ködellik a Mátra”-KÓTA országos 
minősítő verseny: ARANYPÁVA fokozat, melynek 
ünnepélyes átadására 2016.11.20-án, Egerben, a 
Palócgálán került sor.  
2016.07.09. Mátrai múzeumok éjszakája  
2016.08.20. Falunap (Visonta) 
Visontai Kulturális Egyesület programjai: 
2016.01.09. - Újévi Jótékonysági Koncert 
Böjte Csaba idézettel hirdettük meg jótékonysági 
koncertünket, hiszen ezek a szavak ugyanúgy 
egyesületünk arculatát idézik, mint zeneiségünk, és 
amely frissen elkészült szervezeti logónkban is 
fellelhető. 
Rendezvényünk ugyan csekély közönséget számolt, 
de akik részt vettek, az adományozás élményével 
gazdagon térhettek haza, s nem utolsó sorban, egy 
országosan is kuriózumnak számító „gospel” kórus 
fergeteges zenei élményt adó műsorát élvezhették. 
  

Továbbá nem félek kimondani, hogy 
rendezvényünknek üzenete is volt: miszerint egy 
gyönyörű, rohamosan fejlődő község lakosai 
vagyunk, nem küzd a község alapvető forráshiánnyal, 
de a közösség építő ereje, a nemes célért való 
összefogás nem hiányozhat „elanyagiasult” 
világunkból! Bevételünk nem fedezte ugyan a 
plakáton szereplő támogatási cél teljes költségét, de 
az anyagi felajánlások mellé kétkezi munkafelajánlás 
is érkezett, amely által mégis megvalósulhatott. 

2016.09.03  - Évente megrendezésre kerülő 
Egyesületi napunkon a vártnál több érdeklődőt 
számolhattunk! Felvettük a kapcsolatot a községben 
tevékenykedő civil szervezetekkel, helyi termelőkkel, 
továbbá a Szivárvány Óvodával is, akiket 
meghívtunk rendezvényünkre, kiállításunkra közös 
alkotással is készültek.  
Minden meghívott résztvevőnk műsora sikert aratott. 
Vendégeink minden korosztálya talált a programok 
között érdeklődésének megfelelőt. A gyermekek jól 
szórakoztak a színpadi szereplés után a Fabatka Porta 
népi játszóházában, de Bárdos Antal íjász 
bemutatóján is akadtak szép számmal érdeklődők.  
Gyöngyösoroszi vendégeink humoros 
hagyományőrző műsora mindenki arcára mosolyt 
csalt. 

 
 A zene iránt érdeklődőket ismét elkápráztatta 
Matusinka Attila gitár-ének összeállítása, de Benke 
Ádám többnyire musical és könnyűzenei programja 
is kellemes perceket tartogatott. 
A „HAPPY ZUMBA Team „szenzációs, pörgős, 
latinos tánca új színt hozott, megalapozta a 
hangulatot a kora esti órákban fergetegesre sikeredett 
táncház programhoz!  
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A Los Andinos együttes esti koncertje lenyűgözte a 
hallgatóságot, a közös éneklés és zenélés, az „El 
Condor pasa”, örömteljes pillanatok voltak. Az este 
Local és Janes Bence rap - szájdob produkciójával és 
családias hangulatú közös zenéléssel zárult. 

 
Boldog, önfeledt embereket láttunk a téren, 
fotógalériánkat végig nézve, úgy érzem, van 
létjogosultsága munkánknak, tevékenységünknek. 
Köszönet Szerencsés Jánosnak, Kovács Attilának, 
Balogh Bálintnak, Kiss Patriknak, Kovács 
Martinnak, akik a hangtechnikai feladatokat és 
térrendezés feladatait látták el! Köszönet a helyi 
termelőknek, akik megtisztelték jelenlétükkel 
rendezvényünket. A népdalkör tagjai saját készítésű 
süteménnyel kedveskedtek, egyesületi segítőink 
pedig a vendéglátásról gondoskodtak!  

 
Ezen a napon került sor kiállításunk megnyitójára is. 
Nagy örömünkre szolgált, hogy alkotói munkák 
sokasága érkezett a felhívásra! Kovács-Rónai 
Györgyi szavait idézem, aki a kiállítás anyagát 
összegyűjtötte, rendezte: „Mi lehetne megtisztelőbb a 
Visontai Kulturális Egyesület 10. évfordulójára, mint 
egy ilyen kulturális értéket mutató kiállítás 
megnyitója? 
„A művészet varázs, mely átalakít. A könnycseppet 
persze gyöngyszemmé nem, DE az embert 
emberebbé azonban igen” 
Bárdosné Tóth Irén 
 „2010 óta élek Visontán, magam is vidéken nőttem 
fel, Átányon. Mindig szerettem volna visszaköltözni 
kertes házba, így nagy örömömre szolgált, hogy ezen 
a szép településen tudtam házat venni.  

Pár éve kezdtem el versírással foglalkozni, úgy 
éreztem, a sok megpróbáltatás során, ki kell írnom 
magamból azokat az érzéseket, melyek a lelkemben 
vannak, ezért talán sokak számára nem épp vidám 
érzületűek a verseim, azonban mély érzésűek és 
szívből jönnek. Nagy örömömre szolgál, hogy ezen a 
kiállításon megmutathatom lelkem egy picinyke 
szegletét. Remélem másoknak is tudok ezzel örömet 
szerezni!” 

 
Siska Józsefné 
 „Visontán születtem 1945-ben, azóta is itt élek 
családommal.13 éve kezdtem el a gobelin varrásával 
foglalkozni, nagyon megszerettem, mert teljesen 
kitölti a szabadidőmet és nem mellesleg csodálatos 
alkotások születnek általa. Ezt a tudást, alkotási 
technikát, idősebbik lányomtól, Zsuzsától tanultam, 
pont ezért részben az Ő munkái is láthatók a 
kiállításon.” 
Hajnal Béláné 
 „A munkánk miatt családommal több, mint 30 éve 
telepedtünk le Visontán. A festést kb. 6 éve adódott 
alkalmam - mikor munkanélküli lettem és több 
szabadidővel rendelkeztem - megpróbálni. 
Elsősorban a magam és családom örömére 
festegetek, és ha másoknak is elnyeri tetszését az 
nekem szívmelengető.” 
Dupcsák Tímea 
„Hogyan kerültem ide, mint gyöngyösi lány a 
visontai alkotók közé? 
Édesanyám, nagyszüleim Visontaiak voltak. Sokan 
ismerhették őket, Mártikát, Kovács Józsit. 
Gyerekkorom meghatározó része volt ez a kis falu. 
Minden nyarat itt töltöttem. Nagyapám nagy 
túrázóként megmutatta nekem, ennek a falunak a 
zegzugos részeit, azokat a helyeket, ami mellett 
sokan elmennek. Élmény volt. Igaz nem itt élek, de 
mindig is volt és lesz is kötődésem Visontához. Nem 
olyan rég festek komolyan igaz, de nagyon élvezem. 
Kitárul egy világ közben, ahol nincs siránkozás, 
nincs semmi negatívum, csak az alkotás, és annak 
élvezete, hogy valami maradandó dolgot csinálhatok, 
ami viszonylagosan, de tartós maradhat. Nekem nagy 
öröm festeni, remélem másnak meg ránézni ezekre. 
Ide tájképeket hoztam. Megpróbáltam a táj szépségét 
megörökíteni, miközben egy kicsit saját magamra 
formáltam azt.” 



HÍRVIVŐ                           2016. december                           10 
Lévay Mária 
„Kisgyermekkorom óta alkotó személyiség vagyok. 
Mindig nagyon szerettem rajzolni, festeni. 
Gimnazista koromban érdeklődésem a díszítő 
művészetek felé fordult. Így lett belőlem dekoratőr és 
kirakatrendező. Életem kétharmadát 
Szatmárnémetiben éltem le. 1993-ban telepedtem át 
Magyarországra és 1995 óta élek itt. Már visontai 
lakosként ismertem meg a gyöngyfűzést és annak 
szépségét. Először hobbynak indult, de később 
szenvedéllyé vált a gyöngyékszer készítés. Kitartó 
munkámat idővel egyre több siker koronázta. 
Sokszor megméretettem magam pályázatokon, 
kiállításokon a 17 év alatt amióta ékszerkészítéssel 
foglalkozom. Sok csoportos kiállításon vettem részt 
és néhány egyéni kiállításom is volt. Tagja vagyok a 
„Gyöngyösi Műhely „amatőr képző- és 
iparművészeti társaságnak. Munkásságommal 
szeretném öregbíteni Visonta jó hírét a megyében és 
azt sugallni lakóinak, hogy az alkotó munka sok 
örömöt okoz és fiatalon tartja az ember szellemét és 
lelkét.” 

 
Matusinka Anna  
„1930-ban születtem, Pankotán. 2004-ben költöztem 
Magyarországra. A festészettel hobbiként kezdtem 
foglalkozni, körülbelül 50 évvel ezelőtt. Sosem 
tanultam, csupán csak autodidakta módon a 
művészetet. Nagyon szeretek festeni, legyen az 
tájkép, csendélet, portré, mert leköti az időmet és 
idős asszony létemre is hasznosnak érzem magam.  
Elsősorban fotók alapján szoktam festeni, de 
szerencsére nagy képzelő erőmnek köszönhetően 
bármit megfestek.” 

Móricz Eszter  
„Születésem óta (1999.02.04.) Visontán lakom. 
Jelenleg a Fóti Népművészeti Szakközépiskola és 
Gimnázium tanulója vagyok, fazekas és keramikus 
szakon. Az iskolámat képviselve 2016-ban, több 
társammal együtt, részt vettem egy képző- és 
iparművészeti pályázaton, ahol az iskola harmadik 
helyezést ért el. Erre az alkalomra készített népi 
kerámiámat (Besztercei tányér, csizmaalakú 
ivóedény) a zsűri különdíjjal jutalmazta. A budapesti 
Vigadóban megrendezett kiállításon ismét ott 
leszünk, én egy Habán stílusú fűszertartóval.” 

 
Szécsi Sándorné   
31 éve lakom Visontán, az Árpád úton. Rokkant 
nyugdíjas vagyok, ebből kifolyólag rengeteg a 
szabadidőm, melyet mindig is szerettem hasznosan 
eltölteni. A neten nézelődve 9 hónapja rátaláltam egy 
újrahasznosítással foglalkozó tevékenységre, melyet 
papírfonásnak hívnak. Ez nagyon megtetszett nekem, 
mivel nem csak szép, de hasznos is. 
Megpróbálkoztam a technika elsajátításával, és így 
sorra készítettem a szebbnél-szebb darabokat. 
Döntsék el Önök, hogy mennyire sikerült!” 

 
Dr. Varga Ferencné  
„Visontai kötődésemről röviden, apósom Varga 
György visontai születésű volt. Fia Ferenc (férjem), 
által kerültem a településre közel 40 éve. A táj 
szépsége és gazdagsága kötött meg. Nyugdíjba 
menetelem után a kerti hobbi mellett, rajzolgatni 
kezdtem. Munkáimban visszatérő téma a természet, 
melyet tusrajzokban (grafikában) és akvarell 
festményekben jelenítek meg. „A hétköznap porát a 
művészet mossa le” (P.J.) 
A jelenlegi tárlat egy állandó jellegű, ugyanakkor 
folyamatosan bővülő és megújuló kiállítás lesz, mely 
2016-ban még előzetes egyeztetés alapján a / 06 
30 488 0478 telefonszámon /, 2017. februártól keddi 
napokon,16h –tól 18h –ig bárki megtekinthet. 

Megköszönöm mindazoknak a segítségét, akik 
bármilyen módon hozzájárultak 2016.évi 
munkánkhoz  

Hajnal Melinda – elnök 
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NYÁRI TÁBOROK 2016 
Erdély – Kézdikővár  

 
Két évvel ezelőtt, 2014. nyarán 6 napos vándortábor 
keretén belül erdélyi testvértelepülésünk 14 diákját és 
kísérőiket láttuk vendégül Visontán, Dobogókőn, 
Balatonszemesen és Ópusztaszeren. 
2016. júliusában elfogadva a Kézdikőváriak 
meghívását egy csodálatos, élményekben gazdag 
hetet tölthetett el 14 diákunk Erdélyben. 
Testvértelepülésünk lakói ezúttal is összefogtak, 
hogy a táborozó gyerekeket és bennünket is nap mint 
nap  minden jóval ellássanak. 
Idén először az önkormányzat képviseletében a 
jegyzőnő is velünk táboroztatott, segítve a 
szervezőmunkánkat. 
Kézdikővár, Csernáton, Kézdivásárhely, Kovászna, 
Gelence, Zabola Nyerges-tető, Bálványosfürdő 
nevezetességeinek megismerése mellett, a kővári 
iskola, a templom, a pálinkafőzde megtekintése, 
szekerezés a medveleshez, kalandpark, kürtőskalács 
sütés, csernátoni, kézdivásárhelyi cukrászda, 
múzeumlátogatás, szerepelt a programban.  

Felejthetetlen élményekkel 
gazdagodva érkeztünk 
vissza a kirándulásokról. A 
gyalogtúrákon eljutottunk 
a Perkőre, Kiskászonba, a 
torjai Büdösbarlanghoz, a 
Szent- Anna tóhoz.  
Már tudjuk, hogy a 
medvék nem csak a mézet 

szeretik és lehet velük ijesztgetni a turistákat. Az 
Apor lányok „feredőjének” vize olyan hideg, hogy 
már szinte forró! A Mohos-tőzeglápnál azt is 
megtudtuk, hogy a fa szú pusztítja a fenyőfákat☺)) 
Vendéglátóink programja egy hatalmas tábortűzzel 
zárult, melyen nem csak a lángok csaptak a magasba, 
hanem felcsendült a táborosok közös éneke is: MI 
EGY VÉRBŐL VALÓK VAGYUNK… s akik 
Visontáról ott voltunk…mindannyian éreztük abból a 
mérhetetlen szeretetből és gondoskodásból, amely a 
szervezőktől és a vendéglátó szülőktől, gyerekektől 
áradt felénk.A kézdikőváriak remek 5 napos 
programját az önkormányzat jóvoltából 2 nappal 

kibővíthettük, melyet a gyerekek nevében is szívből 
köszönünk. 
 Hazafelé így megtekinthettük a csíksomlyói 
templomot, a Csíkszeredai Makovecz templomot, 
láthattuk a csodálatos szépségű Békás-szorost, 
sétálhattunk a Gyilkos-tó és a szovátai Medve-tó 
partján, a Tordai sóbányában, a kolozsvári Mátyás 
szobornál és a Királyhágón.  
A licitálás (pontgyűjtési verseny) hazafelé a buszon 
történt, s egy „mekis” vacsorával zártuk a hetes 
programot. 
Reméljük, még sokszor lesz alkalmunk együtt 
táboroztatni a két település gyermekeit. 

Varga Zoltánné, Balogh József  

 

Szivárvány hét 
Nyári napközis táborunk az eddigi évek legmagasabb 
jelentkezői létszámával indult, 36 tanulónk vett rajta 
részt. Programjaink az iskolában, a Sportcsarnokban, 
Egerben, a várban, Gyöngyösön pedig a múzeumban 
és a játszóházban zajlottak. A résztvevők a 
mentőkutyák életét is megismerhették egy bemutató 
alkalmával. Az együtt töltött egy hét alatt a gyerekek 
a szivárvány színeinek megfelelő csapatokban 
barkácsoltak, sportoltak, számháborúztak együtt, 
gyűjtötték szorgalmasan az elvégzett feladatokért 
járó FABATKÁkat. Persze nem céltalanul, hiszen a 
záró nap délutánján, a vásári forgatagban költhették 
el ezeket.  Bízom benne, hogy mindenki pozitív 
élményekkel gazdagodott, és szép emlékeik közé 
került ez a hét!  

                           Tippanné Szabó Erika 
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Kézilabda tábor 
Idén a nyári szünidőben rendhagyó módon kézilabda 
tábor is várta a sportot kedvelő gyerekeket jún. 20-
tól 24-ig. Nagy volt az érdeklődés, hiszen összesen 
34 olyan diák vett részt a táborban, akik az év során 
rendszeresen jártak kézilabda edzésekre. A tábor 
programja nagyon változatos és színes volt, a 
kemény edzések mellett túra, számháború, 
vízipisztoly csata, sástói bobozás, játszóház tette még 
izgalmasabbá a gyerekek napjait. Csütörtök éjszaka a 
tábor lakói birtokba vették a csarnokot, de előtte 
bátran kihívták szüleiket egy barátságos mérkőzésre, 
melynek hatalmas sikere volt. A tábor helyszínei 
között szerepelt a gyöngyösi Fejes András 
Sportcsarnok és a mátrafüredi Erdészeti 
Szakközépiskola udvara, Kékestető, Sástó. Az 
egyhetes program zárásaként a gyerekek értékes 
sportszerekre, játékokra licitálhattak, valamint az 
önkormányzatnak köszönhetően hátizsákot és 
egyenpólót kaptak ajándékba. 
Reméljük mindenki élményekkel és némi izomlázzal 
tért haza! Mindezekről Ildikó néni és Józsi bácsi 
gondoskodott ☺☺☺☺)))) 

 
Sport Tábor  
A községünk adottságait és lehetőségeit kihasználtuk, 
minden nap más helyszínen töltöttük a tábor napjait. 
A sportcsarnok, uszoda, sportpálya és játszótér a 
„Mozi” (iskola interaktív táblája) sok-sok élményt 
biztosított a gyerekek számára. Külső helyszínre is 
kirándultunk, Mátrafüredre a kisvasúttal. 

 
A tábor életébe bekapcsolódhattak azok a 
középiskolás gyerekek, akiknek a nyár folyamán  
közösségi szolgálatot kellett teljesíteni. Értékes tagjai 
voltak táborunknak és külön köszönetet érdemelnek 
munkájukért. 

A tábor programjának megtervezésénél fontos 
célkitűzés volt, hogy a gyermekek minél többet 
találkozzanak a labdával és folyamatosan 
kommunikáljanak a társaikkal. A feladatok során a 
csoportos és egyéni képességek és készségek 
fejlesztése egyaránt szerepet kapott. Játékos 
formában igyekeztünk a résztvevők állóképességén, 
ügyességén és gyorsaságán javítani. Nagy hangsúlyt 
fektettünk az ügyetlenebbik kéz-láb használatára. 
Folyamatos labdaérzékelős gyakorlatokat végeztünk 
földön, vízben, levegőben. 

 
Ezúton is szeretnénk megköszönni a 25 táborozó és a 
szervezők nevében az Önkormányzat, a Kis herceg 
alapítvány a Visonta SC és az MLSZ támogatását, 
ami hozzájárult a tábor színvonalas megvaló-
sításához. 

Kiss Diána Linda 
Mese tábor 
Hol volt, hol nem volt, Hetedhét országon is túl, ott, 
ahol a kurta farkú malac túr, volt egyszer egy falu, 
melynek könyvtárosa elhatározta, hogy összehívja az 
ország apraját-nagyját. 

 
És jöttek kicsinyek és nagyobbacskák, összesen 
másfél tucatnyian.  
Csatlakoztak hozzájuk szövetségesek, akik a napi 
elemózsiáról gondoskodtak.  
A táborozók ülve, állva, fejjel lefelé lógva, fekve 
várták és hallgatták a történeteket, tanulták, énekelték 
a dalokat, amelyek utat mutatnak, hogyan kell 
legyőzni a nehézségeket, megküzdeni az 
akadályokkal, szövetségeseket találni. Kipróbálták 
ügyességüket, edzették kitartásukat, próbára tették 
türelmüket. Üdvözölték azokat, akikkel útjuk során 
találkoztak. Összefogtak, segítették, támogatták 
egymást céljaik elérésében. 
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Ha kellett, Hamupipőke-ként dolgoztak. Maguk 
faragták vándorbotjukat. Gyúrták, szaggatták hamuba 
sült pogácsájukat. Együtt készítették el batyuikat, 
melyeket egész életre szóló útravalóval töltöttek 
meg: ennivalóval, bajtól megóvó varázsszerrel, 
jókedvvel. 

Mindezt együtt, egymásért, a megismert mesék 
segítségével. Mindannyian rájöttek, hogy 
királylányoknak, királyfiaknak születtek, égi áldással 
érkeztek, és társaiktól kapott jókívánságokkal 
felvértezve folytatják azóta is útjukat. 

Baghy Ágnes (Ági néni)
Angol tábor Balatonszemes 
Ebben az évben a balatonszemesi
„Midsummer week’s dream(camp)” címet viselte, és 
a Shakespeare-év kapcsán angolos téma köré épült. 
Célul tűztük ki, hogy bővítsük a gyerekek kulturális 
ismereteit, szókincsüket, bátorítsuk 
nyelvhasználatukat.  

Június 28-án indultunk az eredeti 15 fő
vel, ugyanis hárman sajnos betegek lettek. 
Csodálatos időnk volt végig, és a hangulat 
családias volt. 
Első állomásunk Gödöllő volt, ahol a Kastélyparkot 
fedeztük fel térkép és a kétnyelvű tájékoztató táblák 
segítségével.  (Az óriás mamutfenyő
képre!) 
Következő helyszínünkön, a Velencei-
– először szárazon, majd vízen - sárkányhajóban.

                    2016. december    
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Mivel az idő megengedte, a vízbe is többen 
bemerészkedtek.  
Volt, aki már itt elkezdte a Hello, tourist! kihívást, 
amely végigkísérte az egész tábort.
Délután elfoglaltuk az üdülő
visontai önkormányzat támogatásával vehettünk 
igénybe, csakúgy, mint az iskolabuszt, amit ezúton is 
köszönünk.) 
Másnap a reggeli torna után
ahol a Balatoni Múzeum és a Történelmi 
Vasútmodell Kiállítás kincseivel ismerkedtünk.
Harmadnap tollas- 
karkötőfonás, sétahajózás foglalta le a táborlakókat.

Esténként közös játékok
rejtvények, tea party, activityzés, dodzsemezés, 
Balaton-parti séta kovács
Mindennap fürödtünk: délután, este, reggel, délel
– hiszen a balatoni nyári h
legkellemesebb program.
A tábor ideje alatt félpennyket lehetett gy
turistákkal készített interjúkkal, a programokon való 
aktív részvétellel, az egymásnak és a feln
nyújtott segítséggel,illetve
utolsó napon összesítettük a félpennyket, amelyekkel 
a jól megérdemelt ajándékokra lehetett licitálni.
Ebéd után elindultunk haza
ellátogattunk a repülőtéren lév
belülről is megnézhettük a közelmúlt légi járm
Meghitt hangulatban, élményekkel telve érkeztünk 
haza.  

Füleki Piroska, Hammer Péter
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Másnap a reggeli torna után Keszthelyre mentünk, 
a Balatoni Múzeum és a Történelmi 

dell Kiállítás kincseivel ismerkedtünk. 
 és pingpongverseny, 

fonás, sétahajózás foglalta le a táborlakókat. 

Esténként közös játékok, - angolul és magyarul - 
rejtvények, tea party, activityzés, dodzsemezés, 

olták össze a csapatot 
Mindennap fürödtünk: délután, este, reggel, délelőtt 

hiszen a balatoni nyári hőségben ez volt a 
  

A tábor ideje alatt félpennyket lehetett gyűjteni a 
turistákkal készített interjúkkal, a programokon való 

v részvétellel, az egymásnak és a felnőtteknek 
illetve az aktív testmozgással. Az 

utolsó napon összesítettük a félpennyket, amelyekkel 
a jól megérdemelt ajándékokra lehetett licitálni. 

tunk hazafelé, közben Budapesten 
őtéren lévő Aeroparkba, ahol 

l is megnézhettük a közelmúlt légi járműveit. 
Meghitt hangulatban, élményekkel telve érkeztünk 

üleki Piroska, Hammer Péter 
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SZÜLETÉSEK : 

 
Szemerei Márk   2016.01.27. 
Marton Ramiz   2016.02.26. 
Nagy Laura   2016.03.19. 
Nyilas Zarina   2016.04.06. 
Kis Dominik   2016.05.10. 
Daku Bence Sándor  2016.06.18. 
Király Zsolt Soma  2016.06.22. 
Luzsi Bence   2016.07.01. 
Kókai Marcell Ádám  2016.09.10. 
Szemerei Adél   2016.09.22. 
Szarvas Máté András  2016.10.03. 
Nagy Ingrid   2016.10.20. 
 

H ÁZASSÁGKÖTÉSEK : 
Bagi Adrienn – Török Gergő 
          2016. 07. 02. 
Csernyák Piroska – Jenei Roland 
         2016. 07. 02. 
Őzse Bernadett – Baksa Miklós  
         2016. 07. 30. 

 

H ALÁLOZÁSOK : 

 
Markovics Ferenc Péterné 2015. 12. 28. 
Horváth Gábor György 2016. 02. 16. 
Nádudvari Sándor  2016. 02. 26. 
Szabó József Sándor  2016. 03. 24. 
Bene Ernőné   2016. 03. 26. 
Tóth Imréné   2016. 04. 18. 
Dobi Józsefné   2016. 04. 26. 
Jafcsák Oszkárné  2016. 06. 06. 
Misi Kálmánné   2016. 09. 09. 
Bene György   2016. 09. 30. 
 

H ÍREK RÖVIDEN : 
Karácsonyi vásár: 
Sok éves hagyománya községünknek a karácsonyi 
vásár, melyre az idén december 17-én 16.30-tól kerül 
sor. Nagy öröm, hogy évről évre többen 
jelentkeznek, mert saját készítésű termékeiket 
szeretnék árusítani. 

 
Az általános iskola jelenlegi 8. osztály már évek óta 
visszatérő résztvevője a rendezvénynek. Ők így 
emlékeznek vissza az elmúlt évekre: 
2011. őszén egy szülői értekezleten megbeszéltük, 
hogy az osztály közösen készíti el a 
karácsonyfadíszeket a falu karácsonyfájára.  Ha már 
úgyis ott vagyunk egy kis játékvásárt és 
zsákbamacskát is árulhatnánk. Varga Zoltánné, 
Ildikó  lelkesen támogatta az ötletet. 2012-ben 
bővítettünk és szülők - gyerekek közösen asztali 
dekorációkat készítettünk. 2013-ban segítségül 
hívtuk Váradi Zsoltit és Szilvit, így már igényesebb 
asztali díszek készültek és kerültek az asztalainkra. 
2014-ben az 1 és 2 osztály  is bekapcsolódott az  
árusításba. 2015-ben pedig már 4 asztalon fértek el 
az általunk kínált termékek. Ekkor már több osztály 
árusított és egyre többen hozták ki az otthon készített 
díszeiket. Sok mindent lehetett kapni és sokan 
eljöttek nézelődni, vásárolni.  Szólt a karácsonyi 
ének, fantasztikus volt a hangulat. Idén is készülünk 
és reméljük, megint sokan leszünk!  Úgy érzem egy 
kicsit mi is hozzájárultunk egy Visontai hagyomány 
megteremtéséhez.                    Molnár Károlyné szülő 
 

Közlemény: 
A Visontai Polgárőr Egyesület tájékoztatja a község 
lakóit, hogy legutóbbi közgyűlésükön új elnököt 
választottak Váradi Zsolt személyében, akit a 
polgárőrséggel kapcsolatos ügyekben  a 06 30 215 
3729-es telefonszámon lehet elérni. 
 

Hírviv ő  
Kiadó: Visonta Községi Önkormányzat 
Felelős kiadó: Szarvas László 
Felelős szerkesztő: Jakabovits Beáta 
Sokszorosító: Colorix Nyomda Kft Gyöngyös 
Megjelenik: 500 példányban 
ISSN 2064 . 2296 (Nyomtatott) 
ISSN 2064 – 230X (Online) 
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CSALÁDI NAPKÖZI  
A családi napközi 2015 decemberében azért jött létre, 
hogy Visonta községben a kisgyermekes családok, 
édesanyák munkaerő-piaci visszatérését segítse, 
valamint a kisgyermekek közösségi integrációja 
céljából biztosítsa a napközbeni ellátást. A Kis 
Pingvin és Kis Delfin Családi Napközi 
szülőhelyettesítő funkciót tölt be. Ilyen módon 
támogatjuk a munkavállalásra kényszerülő, családi 
segítség hiányában szenvedő szülőket. A családi 
napközi 20 hetes kortól 3 éves korig nyújt 
napközbeni ellátást. 

 
A napközi nyitvatartási rendje alkalmazkodik a 
családok igényeihez és a szülők munkavégzési 
lehetőségeihez. Munkanapokon 6:00 – 17:00 óráig 
fogadjuk a gyermekeket. Térítés ellenében az egész 
napos és az időszakos elhelyezés is biztosított. A 
gyermekeknek 4-szeri étkezésre van lehetőségük. 
Jelenleg 9 gyermek veszi igénybe a napi, illetve az 
időszakos ellátást. A napközibe folyamatos 
beiratkozásra van lehetőség. Szeretettel várunk 
minden kedves érdeklődőt! 

A családi napközi gondozónői 
 

 

PALÓC PARASZTOLIMPIA  
Az idén immár második alkalommal vett részt 
községünk alkalmi csapata a Palóc Parasztolimpián. 
A rendezvénynek ez alkalommal Gyöngyöshalász 
adott otthont. 

 
A Móricz Eszter, Krizsó Mihály, Németh Attila, 
Váradi Ákos  és Váradi Zsolt alkotta csapat ez 
alkalommal is mindent megtett a siker érdekében és a 
kilenc induló csapatból a hatodik helyet sikerült 
megszerezniük. Gratulálunk nekik! 
 

FALUNAP  
A hagyományoknak megfelelően az idén is a Szent 
István naphoz kacsolódva tartottuk meg 
községünkben a falunapot. 

 
A hagyományos ünnepi szentmisén az idén is 
megszentelte Balázs atya az új kenyeret és a bort. 
A mise után a veterán járművek felvonulásával 
folytatódott a program. Az immár 7. alkalommal 
megrendezett találkozón közel ötven jármű vett részt, 
közülük különlegességnek számított egy veterán 
motor, mely a Mátráról kapta a nevét. A résztvevők a 
délelőtt folyamán ügyességi versenyen vettek részt. 
A sportpályára érve meglepetés várta őket, ugyanis 
az idén először a szervezők megszondáztattak 
minden vezetőt, ami nem kis derültséget okozott. 

 
A délutáni eredményhirdetésen az Önkormányzat, a 
Mátra Veterán Jármű Egyesület és a Magyar Veterán 
Autó és Motor Szövetség díjai mellett az idén első 
alkalommal a Harkó László emlékdíj is átadásra 
került. 
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ugrálóvárat, az elektromos rollert, a trambulint és a 
körhintát is. A nagyobbak pedig segwayvel, rugós 
erőmérővel és sörcurlinggel szórakozhattak.  

 
A színpad előtt először a szkanderverseny résztvevői 
mérték össze erejüket. Az idén először gyerekek is 
versengtek a legjobbnak járó címért. 

 
A versenyt követően a Góbé együttes lépett 
színpadra, majd a napvirág együttes interaktív 
gyermekműsora szórakoztatta a jelenlévőket. Az 
immár kétszeres Aranypáva díjas Visontai Népdalkör 
előadása ezúttal is sikert aratott. 

 
Suzy és Jolly előadására nagyon sokan voltak 
kíváncsiak. A jó hangulatú koncert után szívesen 
vállalkoztak közös fotózásra és autogram osztásra is.  
 

 
Szűcs Judit örökzöld slágerei után a Jázmin 
Néptáncegyüttes fergeteges előadásának tapsolhattak 
a jelenlévők.  

 
A Heller-Beregi duó poénjai gyakran csaltak mosolyt 
az arcokra., majd az Eropean Operett művészeinek 
előadásában hallhattunk operett és musical 
slágereket. 

 
A nap fénypontját a Piramis együttes élő koncertje és 
az azt követő tűzijáték jelentette. levezetésként pedig 
a Rockin Rock Cats zenéje szórakoztatta mindazokat, 
akik a tűzijáték után is kitartottak.  
Bízunk benne, hogy a programok között minden 
résztvevő talált a kedvére valót és jó hangulatban 
töltötte el ezt a napot. 
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I DŐSEK V ILÁGNAPJA  
Szeptember 30-án délután ismét községünk 
„örökifjú” lakóit várta az önkormányzat a 
művelődési házba, hogy egy kis ünnepség keretében 
köszöntsék őket az idősek világnapja alkalmából. Az 
idén a Molnár pékség töltött kalácsával vendégelték 
meg a résztvevőket. 

 
Az ünnepségen az óvoda és az általános iskola 
tanulói valamint Magyar Rózsa nótaénekes adtak 
műsort, az ünnepi beszédet pedig ez alkalommal is 
polgármester úr tartotta. 
Az idei rendezvényen is külön köszöntötték a 
legidősebb hölgyeket és urakat. Sajnos közülük 
négyen – egészségi állapotuk miatt – nem tudták a 
helyszínen átvenni az ajándékcsomagokat, nekik a 
Nyugdíjas klub dolgozói házhoz vitték az ajándékot.   
 
K ÉZM ŰVES DÉLUTÁN  
November 25-én került megrendezésre a Művelődési 
Házban adventváró kézműves délután. Az idén 
fagyöngy ékszereket, karácsonyfadíszeket 
mécsestartó asztali díszt készítettünk különböző 
technikákkal.  

 
Az idelátogatók varrhattak ragaszthattak és 
feldíszíthették friss fenyőágakkal adventkoszorú-
jukat. A rendezvény ez alkalommal is sok érdeklődőt 
vonzott, akik bízunk benne, hogy jól érezték magukat 
és sok karácsonyi aprósággal térhettek haza. 
 
 

M IKULÁS  
December 6-a az idén is a Mikulás jegyében telt 
községünkben. Délelőtt a művelődési házban gyűltek 
össze az óvodások és az iskola alsó tagozatos tanulói, 
hogy közösen nézzék meg a Holle anyó című 
mesejáték előadását, azt követően pedig megkapják a 
Mikulástól csomagjaikat. 

 
Délután a sportcsarnokban játszóház várta a kicsiket. 
Volt ott sokféle játék, ugrálóvár, csillám tetoválás és 
kézműves foglalkozás is. A résztvevők mindegyike 
találhatott magának érdekes elfoglaltságot és 
élményekkel gazdagodva térhetett haza. 
 
PROGRAMAJÁNLÓ  

AAddvveenntt ii   kkéézzmműűvveess  vváássáárr     
és a 

kköözzssééggii   ffeennyyőő  ffeellddíísszzííttééssee  

 
2016. december 17-én szombaton 16.30-tól a 

templom előtti téren 
Forralt borral és forró teával várunk minden 
vásározni illetve vásárolni akaró érdeklődőt! 

 

KK aarr ááccssoonnyyii   ttöörr ttéénneett  
zenékkel tűzdelt karácsonyi műsor az egri Gárdonyi 

Géza Színház művészeinek előadásában. 
2016. december 18-án vasárnap 18 órától  

a művelődési házban 
A belépés díjtalan! 

 



HÍRVIVŐ                           2016. december                           18 
V ISONTA SPORT CLUB  
A Visonta SC, a 2015-16 évi bajnokságban felnőtt, 
illetve öt utánpótlás korosztályos csapattal szerepelt 
különböző bajnokságokban, tornákon. 

 
Felnőtt csapat: a Heves Megyei II. osztályú 
bajnokságban indult, a 16 csapatatos megméretésben, 
mindenképpen a tavalyi ötödik helyezéshez képest, 
előre szerettünk volna lépni. A csapat 
támadójátékával az előző években sem volt 
probléma, sok gólt lőttünk, de a jobb eredmény 
eléréséhez szervezettebb és minőségileg jobb 
védekezésre volt szükség. Az idén ezen a téren 
nagyot léptünk előre, a lejátszásra került 28 
mérkőzésen, mindössze 25 gólt kaptunk, egy kapott 
gól alatt tartottuk az átlagot. A támadások 
befejezésében is előre léptünk, 117 gólt lőttünk, ami 
4,2-es mérkőzésenkénti gólátlagnak felelt meg. A 
csapat, a 28 lejátszott mérkőzésből, 25-ször 
diadalmaskodott, hazai pályán pedig minden 
mérkőzését (14) megnyerte.  
A nagyszerű eredménysornak köszönhetően, Dérfi 
Zoltán vezetésével, 16 pont előnnyel nyerte meg a 
bajnokságot, aranyérmet szerezve, ezzel óriási 
dicsőséget hozva Visontának. A csapat története 
legnagyobb sikerét érte el, és 2007-hez hasonlóan 
kivívta megyei I. osztályba való indulás jogát. Noha 
a feltételek adottak, és itt az anyagiakra és az 
infrastruktúrára gondolok, a játékosállomány is 
megfelelő lenne a magasabb osztálynak való 
megfelelésre, sajnos az U-16 korosztály hiánya, 
illetve a rossz, idejét múlt szabályozásnak 
köszönhetően, nem tudjuk felelősségteljesen vállalni 
a megméretést. Ebből adódóan, augusztusban induló 
új bajnokságban is a megyei II.osztályban indultunk. 
A most zajló 2016-2017 évi bajnokság félidejében, 
az első helyen áll csapatunk, két pontos előnnyel. 
Nagyon nagy eredménynek számít ez, mert a vert 
mezőnyben van Hatvan illetve Gyöngyös város 
csapata is. Kétheti rendszerességgel nyújt programot 
Visontán a labdarúgás kedvelői számára a csapat. 
Sokan elkísérnek minket az idegenbeli mérkőzésekre 
is, köszönjük nekik a támogatást. 
 

U-19-es korosztály: a felnőtt csapattal párhuzamosan, 
játszotta mérkőzéseit. A 11. helyen végzett a csapat, 
Lánczos Gábor irányítása mellett. Jellemző volt az 
együttesre a rapszodikus szereplés, amely a fiatalok 
hozzáállásából illetve a sok hiányzásból adódott. 
Nagyon nagy feladatot ró a vezetésre a fiatalok 
egyben tartása, ez állandó problémát jelent. A mai 
világban, az állam is felkarolta a labdarúgást, soha 
nem látott körülményeket teremtve sportolhatnak a 
fiatalok. A 2016-2017 –es szezon 16-os mezőnyében 
15 mérkőzés után, a 10. helyen fordul tavaszra a 
csapat. Sok tehetséges fiatal alkotja most a keretet, 
ők többségben jóval fiatalabbak, mint az ellenlábas 
csapat tagjai. Visztra Bence,Vígh Bence,Balpataki 
József,Sipos Norbert,Fazekas Attila,Barbócz 
Zoltán,Kiss Patrik,Nagy István a jövőt jelenthetik 
tehetségük alapján.  

 
U-14-es korosztály: A Versenykiírásnak 
köszönhetően, sebtében kellett ezt a csapatot 
összeszedni, Kiss Diána Linda és Dérfi Zoltán 
irányítása mellett, a hét csapatos bajnokságban, 
harmadik helyezést ért el, ezzel a két gyöngyösi 
csapat mögött, bronzérmet nyert. Mindenképpen 
megsüvegelendő a teljesítmény, mert a játékosok 
esetében, a kiválasztás szóba sem jöhetett, 
gyakorlatilag a 2002,2003,2004 korosztály 
valamennyi gyereke tagja volt a csapatnak. Aki 
ismeri Visonta demográfiai mutatóit, az tudhatja, 
hogy a 2003,2004 korosztály fiú gyerek felhozatala, 
enyhén megfogalmazva is karcsú. 
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U-11 korosztály: Évente, 12 alkalommal, Dérfi 
Zoltán irányítása mellett, körzeti tornán vesznek 
részt. Sikeres korosztályról van szó, mert a gyerekek 
száma is megfelelő, és érezhető, hogy már három éve 
együtt játszanak. Sajnos itt is problémát jelent, a sok 
hiányzás. Gyerekekről lévén szó, sok a betegség, 
iskolai versenyek, kirándulások, lovaglás, különböző 
szakkörök mind-mind elvonják a fiúkat, ez 
természetes is, minél több mindennel ismerkedjenek 
meg. nem is beszélve, néhány szülő, érdekes 
felfogásáról, amellyel megfosszák gyermekeiket egy 
közösséghez tartozás, jellemformáló lehetőségétől, az 
egészséges életmód kialakításának lehetőségétől.  
 

 
U-7, U-9 korosztály: Hasonlóak az U-11-es 
korosztályhoz, mindössze annyi a különbség, hogy 
ők fesztiválokon szerepelnek Kiss Diána Linda 
vezetésével. Ezeknél a korosztályoknál nem az 
eredmények a meghatározóak, hanem a játékszeretet 
és a játék iránti alázat kialakítása a fő cél.  Szeressék, 
amit csinálnak, és élvezzék a játékot, minden 
kötöttségek nélkül. Mindenképpen meg szeretném 
említeni a helyi általános iskola vezetését, amely 
mindig segítőkész, maximálisan segíti az egyesület 
célkitűzéseit. Külön kiemelném, Vernyikné Horváth 
Beáta és Papp Ildikó nevét, hiszen nélkülük 
képtelenség lenne működtetni az iskolához kötött 
korosztályokat. Elsősorban nekik köszönhető, hogy 
az iskola és az egyesület viszonya kifejezetten jónak 
mondható! 
Kispályás labdarúgás: 
Filó Attila által szervezett együttes a gyöngyösi 
kispályás bajnokságban szerepel, a tömegsport 
keretein belül. A harmad osztály egyik meghatározó 
együttese, minden évben, harcban vannak a dobogós 
helyezésért. Kedvtelésből, de annál komolyabban 
játszanak, sok szép győzelem fémjelzi játékukat.   
Az egyesület eredményeinek fő letéteményese az 
önkormányzat, amely finanszírozza és támogatja 
tevékenységünket. Itt jegyzem meg, hogy a tavalyi 
év folyamán, 87 játékosnak volt játékengedélye, ez 
annyit jelent, hogy ennyien sportoltak 
versenyszerűen az egyesületnél. Nem is beszélve 
arról, hogy a tömegsportban szereplő kispályás 
csapat tagjaival együtt, létszámunk meghaladja a 
száz főt! 

Az Önkormányzat tartja karban a pálya felszereléseit, 
tartozékait, építményeit és a gyepszőnyeget. Minden 
lehetőséget biztosítanak számunkra, ezért hálás 
köszönetemet fejezem ki a Polgármester úrnak, 
Jegyzőnőnek és nem utolsó sorban a tisztelt 
képviselőknek. Jelentős támogatóink még a Vinea 
Mátra KFT.( Filó Attila,Maróti Attila), az R-PEX 
2000 KFT. (Rajhóczki János) és Bezzegh KFT. 
(Bezzegh Attila). Nagyon nagy köszönet Nekik! 

Dérfi Zoltán SC elnök 
  

ASZTALITENISZ : 
A Visontai Asztalitenisz Sportegyesület immár 
sokéves múltra tekint vissza a községben. Rendszeres 
edzéseket tartunk hétfőn és szerdán a 
sportcsarnokban, ahová továbbra is várjuk a község 
mindazon lakóit, akik kedvet éreznek egy kis 
mozgásra. Az egyesület magját alkotó tagság évről 
évre sikerrel szerepel a különféle bajnokságokon 
illetve versenyeken. A 2015-2016. évi Heves Megyei 
Csapatbajnokságot kiemelkedő eredménnyel zártuk. 
A lejátszott 16 mérkőzésből mind a16-ot megnyertük 
és öt pontos előnnyel, veretlenül az első helyen 
végeztünk. Az egyéni raglistát is a Visonta ASE 
versenyzője, Bánszki Ferenc vezeti. 

 
A számos egyéni verseny közül a Megyei II. osztályú 
Amatőr Egyéni Bajnokságon Molnár Bálint 2. 
helyezést ért el. A Megyei veterán Bajnokságon az 
50-60 év közötti kategóriában Dr Herczeg Béla, a 60 
év feletti kategóriában pedig Fehér Tibor ért el 
harmadik helyezést. Az Utánpótlás és Felnőtt Megyei 
Egyéni Bajnokságon Bagi Kata újonc lány 
kategóriában első, ifjúsági lány kategóriában pedig 
második helyen végzett és megnyerte a Megyei 
Diákolimpia III-IV. korcsoportját. 
A versenyek és rendszeres edzések mellett az 
egyesületünk fontosnak tartja a sport népszerűsítését 
is. Ennek szellemében vettünk részt a községi Sport 
és Gyermeknapon, ahol valamennyi általános iskolás 
tanulónak lehetősége biztosítottunk az 
asztaliteniszezésre. Augusztus közepén pedig 
megrendeztük a hagyományos nyári ping-pong tábort 
9 fő részvételével. 
Az elkövetkező időszakban is szeretnénk hasonló 
eredményességgel szerepelni és örülnénk, ha a 
község lakói közül egyre többen csatlakoznának 
hozzánk.                                           Dr. Herczeg Béla 
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L ÖVÉSZKLUB  
A Visontai Dózsa György Lövészklub Egyesület 
2015 évben megújult. Sajnos egy tragikus esemény 
miatt kellett új tisztségviselőket választanunk. 
Harman Béla elnök úr hirtelen elvesztése 
mindannyiunkat lesújtott. A 2015-ös év arra volt 
elég, hogy újjáalakuljunk, és a szükséges papírokat 
beszerezzük. Fegyvervizsgát kellett tenni, hogy a 
fegyvereket a törvényben meghatározott módon 
kezeljük és szállítsuk.  
Mindig problémát jelentett az edzések szervezésénél, 
hogy a fegyverek tartására és szállítására csupán egy 
jogosult személy volt, az elnök. Most is az elnök van 
bejelentve, így nekem mindig ott kell lennem, 
viszont ez egy ember számára túl sok elfoglaltságot 
jelent. Ezért tavaly úgy döntöttünk, hogy több embert 
is kiképzünk. Bírói vizsgát három fő tett, így most öt 
klubtagunk vezethet lövészetet. Azt szeretném, ha 
minden lövészünk legalább a fegyvervizsgához 
szükséges ismereteket megszerezné. A vadászok más 
helyzetben vannak, de a hobbi lövészek nem 
rendelkeznek a megfelelő ismerettel. A jövőben 
szervezünk egy tanfolyamot, amelyen minden 
klubtag részt vehet, ezen megszerezhetik a sikeres 
fegyvervizsgához szükséges képességeket. 
Gyöngyösön más a helyzet, ott már csak 
előképzettséggel vesznek fel bárkit tagnak.  

 
2016-ban már minden versenyen részt vettünk. Négy 
kistérségi verseny van, melyek májustól zajlanak. Az 
első két verseny sportpisztolyos, a másik kettő pedig 
kispuskás. A sportág nagyon tőkeigényes és az 
önkormányzatok nem nagyon támogatják. Ezért 
csökken a versenyek és a versenyezni képes klubok 
száma. Olyan aprónak tűnő problémák vannak a 
verseny kezdetekor, mint pl.: „nincs lőlap”. Így a mi 
tartalék lőlapjainkból tudtuk lebonyolítani a 
rendezvényt. Nagyon örülök, hogy a versenyeken 
szinte mindenki ott volt. Mindig lehetett számítani a 
tagokra a versenyeken való részvételt illetően, de a 
saját klubunk által szervezett versenyek 
lebonyolításában is. Egyéniben jó eredményeket 
értünk el, csapatban sajnos gyengébbek voltunk. A 
népes felnőtt mezőnyben 4. helyezést értünk el 
pisztolyos számban. Idén egy saját verseny

megszervezését vállaltuk, és 3 versenynek adtunk 
otthont. Itt került megrendezésre a megyei szintű 
Szőke Csaba emlékverseny és a kistérségi Harman 
Béla emlékverseny is. Ez utóbbi megmérettetés szép 
eredménnyel zárult, 70 fő feletti létszám jött össze. 
Még szegedi csapat is indult. Ennyi emberre nem 
számítottunk, nem is gondoltuk, hogy aznap be 
tudjuk fejezni az összes számot. Megtisztelő volt ez 
az érdeklődés, a résztvevő csapatok örömünkre jól 
érezték magukat.  
Öten vagyunk a lövészklubban, akinek van sportlövő 
licence, a megyei versenyen a helyiek közül csak 
ketten-hárman szoktunk indulni. A megyei minősítő 
verseny azért is fontos, mert van egy olyan szabály, 
hogy minden évben meg kell lőni a szintet a 
minősítés érdekében. Ezt országosan jegyzett 
minősítő versenyen lehet megtenni. Ha ez nincs meg, 
akkor a rendőrség bevonja a sportlövész fegyverét. 
Az országos versenylistában szerepelt két 
versenyünk is Visontán. 
Puskában nem sikerült jól az idény. Csapatban a 
negyedik helyre volt elég a felkészültségünk. Az 
ellenfeleink erősek, ahhoz, hogy az élbolyban 
végezzünk több edzésre lesz szükség a jövőben. A 
Lövészklub tagsága jelenleg 15 fő. Csináltunk egy 
tagságfrissítést. Akik nem vettek részt a munkában, 
illetve csak névleg voltak a klub tagjai, azok 
javarészt nem vállalták további tagságot. Most már 
csak aktív tagjaink vannak, akik rendszeresen részt 
vesznek a klub életében. Az idén újra 8-10 
versenyzővel tudtunk menni Apcra, Petőfibányára, 
illetve Domoszlóra. A csapat jó volt. Egy taggal 
bővültünk is. Létrehoztunk egy SMS-csoport, ezzel 
jelezzük egymásnak, mikor van verseny, edzés. A 
visszajelzéssel még problémák vannak, de majd ez is 
kialakul. A szabályok betartását a rendőrség 
keményen ellenőrzi. A fegyvereinkről annyit, hogy 
puskáink nagyon jó minőségűek. Van 3 új Anschütz, 
amit az Önkormányzat jóvoltából pályázaton 
nyertünk. Ezek még egyszer sem voltak bevetve a 
gyári nyílt irányzék hiánya miatt. Egy szabály miatt 
ugyanis nem lehet semmilyen manuális átalakítás a 
fegyveren, csak gyári irányzékos fegyverrel lehet 
versenyezni. Rendbe fogjuk tenni a fegyvereket, 
hogy lehessen velük versenyezni, nehogy óvás 
legyen a vége, és kizárjanak. A jövőre vonatkozóan 
szeretnénk csinálni egy „falu legjobb lövésze” díjat, 
mondjuk jövőre augusztus 20-án, vagy majáliskor. 
Erre nagyon sokan összejöttek régen, és arra is jó 
volt, hogy kipróbálják magukat az emberek. Az idén 
elindított emlékversenyeket szeretnénk továbbra is 
megrendezni, erre vándorkupát is alapítottunk. 
Próbáljuk bővíteni a programjainkat. 
Jó évet zártunk, az eredmények egyéniben jók, 
csapatban gyengébbek voltak. Szerencsére van 
perspektívánk, kitartó munkával fejlődést érhetünk 
el.  

Szarvas László elnök 


